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Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

BESTYRELSESMØDE   
24. november ´21 (kl. 17.00 – 19.00) 

OBS! Mødet foregår over TEAMS – kalenderinvitation kommer! 

 
- Fraværende: Rasmus, Axel, Jeanette, Christina 

- Kommentar til dagsorden: Ingen kommentarer.  

- Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet er godkendt. Underskrives når vi møde fysisk igen. 

 

Velkommen til Simon, som er ny i bestyrelsen  

 

 

Kortere orienteringspunkter  

1.   Kort nyt fra formand og ledelse (APV/Tilfredshedsunders. Ønskeøen//Indskr./ledelsesgr./Nyt medl.) 
Arbejdet med ordensreglerne afventer pt., da vi ikke har haft mulighed for at gennemfører vores 
personaledag, der skulle handle om relationskompetence. 
Der har været lavet en psykisk APV blandt personalet. Der skal gennemføres fokusgruppeinterview med 
personalet i forbindelse med denne.  
Ledelsen har gennem en periode været i gang med at udarbejde et fællesledelses grundlag, dette forventes 
færdigt engang i det nye år.  
Pt. gennemføres en forældretilfredshed-undersøgelse nationalt for alle dagtilbud. 
Der er pt. indskrevet 13 elever i kommende Bh.klasse 
 
2.   Kort nyt fra elevrådet 
Der er afholdt et elevrådsmøde. Elevrådet har bestilt fodbolde til alle klasser, der gives også et beløb, som 
hver klasse kan bruges til klassetrivsel. 
 
3.   Kort nyt fra personalet 
En del arrangementer er blevet aflyst pga. af restriktioner. Der er genindført opdeling af klasserne.  
8. klasse er i gang med projektarbejde. 
8. og 9. klasse skal afholde terminsprøver i uge 2 og 3.  
De nye personalerum er blevet færdigindrettet. 
Autismeafdelingen er i gang med at skrive HUPér.  
Der forberedes også terminsprøver i autismeafdelingen. 
Børnehuset har fået lavet udeværksted.  
Børnene i børnehuset er i gang med at producere julegaver.  
Julefesten i Børnehuset er desværre blevet aflyst.  
 

 

Til drøftelse, og evt. beslutning 

4.  Fremskrevet budget 2021. (Steen) 

     Fremskrivning med projektforslag til anvendelse af ressourcer 

Orientering - punktet er tidligere drøftet med formand og næstformand. 

De fleste afdelinger slutter i år med et mindre overskud. Almendelen pga. af overført overskud fra sidste år. 

Autismeafdelingen slutter med et større overskud, dette skyldes store udsving i antallet af indskrevne elever 

over året. Dette besværliggør besætning af uddannet personale bl.a. pga. af lang opsigelse.  

Der er indgået aftale med forvaltningen om at 1 mio. overføres og øremærkes til renovation af faglokaler, for 

at skabe nye inkluderende læringsmiljøer for eleverne med autisme. Der er mulighed for at søge flere midler 

fra kommunens bygge- og renovationspulje. 

Derudover er der indkøbt inventar til autismeafdelingen, skolegård og legeplads er gjort færdige. 



                                                                                            NØRRE  VEDBY  SKOLE                 
            

          
 
  

5.   Corona – en update. (Mette orienterer) 

Desværre fylder en Corana en del i hverdagen igen. Vi skal fremadrettet indberette Corona tilfælde på 

ugentlig basis. Vi er optaget af hvordan vi passer bedst på elever, forældre og personale. De fleste 

julearrangementer er derfor desværre aflyst. Brobygningen mellem skole og børnehus er aflyst i denne 

periode. Aflevering af børn og elever foregår igen udenfor. SFO’en forsøger at opdele så meget i klasser som 

overhoved muligt. 

 

Bekymring for om børnene kan risikere at være alene i SFO-tid pga. zoneinddelingen.  

Opmærksomhed på at der kan opstå forvirring, pga. af forskel på fritid- og skolegangsrestriktioner. 

 

6.  Autismeafdelingen mangler plads!!! (Orientering fra Maja) 

Autismehuset er bygget for småt, der er pt. ikke flere frie lokaler, derfor er møderum og sanserum er 

inddraget til undervisningslokaler. Der undersøges om der er mulighed for at inddrage lokaler i 

almenafdelingen igen. Forvaltningen har pt. anbefalet os at undersøge muligheden for, at etablere f.eks. en 

pavillon-løsning.  

Der er brug for en løsning her og nu! Hvad gør vi? 

Bekymring: Hvordan passer vi samtidig på vores almen klasser, kan vi finde lokaler andre steder? Pavilloner 

lyder umiddelbart som en mulig løsning, evt. kan en almenklasse flyttes over i pavillonen. 

Pavillon-løsningen undersøges til næste møde, herunder søges en afklaring på om det er en 

permanentløsning, der skal tænkes i.  

 

7.   "Henvendelse fra Eskildstrup skolebestyrelse vedr. køb af pladser til skolebuskørsel for elever og          

revurdering af "farlige veje"” (Jeannette) 

Skolebestyrelsen bakker op om at gå i dialog med de andre skolebestyrelser i kommunen ang. tilkøb af 

buskort til elever, der ikke er berettige til buskort, i vinterhalvåret. 

 

8.  Ny afsætningsplads foran skolen. Hvor er vi lige nu? (Steen) 

Pt. ser det ud som om den nye afsætningsplads holder til morgentrafikken. 

Skolebussen er omdirigeret, så den holder i modsatte side end skolen, dette har afhjulpet problematikken 

med nedsat sigtbarhed. 

Der er pt. problemer med aflæsning af elever i rundkørslen foran hallen. Der skal etableres ny skiltning, så 

parkering forbydes i modsatte side af skråparkeringerne. 

Ejendomsenheden har bevilliget nye elektriske døre, så de bedre kan modstå et stigene brug efter etablering 

af afsætningspladsen. 

Skolebestyrelsen vedtager, at der skal laves et skriv angående afhjælpning af skarpe hjørner. Charlotte, 

Jeanette og Steen udarbejder dette. 

Der udarbejdes et skriv med henstilling til forældrene ang. hensynsfuld kørsel på skolens område. I denne 

forbindelse skal skiltning og afmærkning udbedres. 

 

9.  Ønsker til fremtidig dagsorden: Mere information om almendelen…! (Jean) 

Udskydes til næste møde 

 

10. IT-strategi kommunalt – såvel som lokalt her på skolen. (Jean og Steen) 

Bekymring ang. tilstanden på 9. klassernes computere. Opfordring til at afhjælpe denne udfordring. 

Orientering ved ST: 

- Skolen har pt. en dårlig computerbeholdning. Autismeafdelingen har indkøbt 80 PC’er, og vil udlåne et 

klassesæt til almendelen. 

- Kommunalt IT- strategi, som træder i kraft i skoleåret 2021/2022: 

- 1. og 3. klasse skal have en Ipad - forholdet 1 til 1 

- 4. klasse skal have Ipad m. mus og tastetur - forholdet 1:1 

- Der er kommunalt indkøbt PC’er, som kan supplere de kommunale skolers beholdning. 
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- Der er indkøbt kursusvirksomhed til personalet i et omfang af 10 timer pr. medarbejder. 

 

11.  Eventuelt. 

 

Ingen  

 

 

                                            --------------------------------------------------- 

 

 

 

 

Ventepunkter:  Årshjul evalueres (…af hvilken dato?) 


